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 Punkt 4. Orientering om lokalbestyrelsens fremtidige virke              

Vi vil igen forsøge at følge Ældresagens Strategiplan. Holde os  

orienteret på den aktuelle socialpolitiske situation på 
ældreområdet, og holde os orienteret på eventuelle fokusområder. 
Sammen med KU udvalget, vil vi forsøge at følge op på 
kommunens eventuelle yderligere besparelser på ældreområdet. 
Følge op på levering og tildeling af nødvendige hjælpemidler, og 
samtidig, vil vi forsøge at holde fokus på diverse forbedringer på 
Flextrafik. 

Lokalt vil vi fortsætte med ture og udflugter, som bl.a. sidste år 
var en stor succes. Vores månedlige mandagsmøder med forskellig 
underholdning, er efterhånden blevet en fast tradition. Her vil vi 
fortsat arrangere møder med skiftevis foredrag, sang og musik. Vi 
har igen drøftet prisforhøjelse, men er blevet enige om at fastholde 
prisen på kr. 60,00 pr. gang. Så mener vi stadig, at alle kan få råd 
til at være med og få et par hyggelige timer. 

Som en del af foreningen for ”Bekæmpelse af ensomhed” holder 
vi fast i vores ”spis Sammen”, som vi holder på ”Perronen”, 
Sønderskovvej, 2 gange om året, i uge 17 og uge 45. Næste gang 
er fastsat til den torsdag 25. april. Det særlige tilskud fra 
Ældresagen er desværre bortfaldet, da lokalforeningerne sidste år 
fik højere andel af kontingenttilskud tilbage. Vi har søgt andre 
tilskud, og forsøger at holde prisen uændret igen i år. Vi håber 
stadig mange vil deltage i spisningen, så vi alle kan få en hyggelig 
aften. 

Det er jo vigtigt, at vi ældre kommer ud at røre os. Så derfor sagde 
vi ja tak, da Hørning Fysioterapi sidste år tilbød et samarbejde til 



et hold med træning for seniorer. Aftalen fungerer fortsat, og som 
medlem af Ældresagen kan man få rabat. Træningen ledes af en 
erfaren fysioterapeut. Kontakten foregår via Hørning Fysioterapi. 

Sidste år i marts startede vi en ny aktivitet. Efter en lidt stille start, 
bl.a. måske valgt en forkert dag? spilles der nu Dart i Hørning 
Idrætscenter hver onsdag kl. 10.00-kl.12.00. Der er et lille hold, og 
de vil gerne være flere. Det koster ikke noget, men man skal være 
medlem af Ældresagen. Så mød op, og se om det kunne være din 
nye sport!! 

Samtidig har vi et Hold der spiller Petanque hver tirsdag, på 
grusbanen bag Hørning Hallen. Kl.10-00 til kl. 12.00. De vil også 
rigtig gerne være flere, så hvis det har interesse, så bare mød op. 
Også her er den eneste betingelse, at man er medlem af 
ældresagen. 

Vores it afdeling, Datastuen, vil gerne lave flere brugerkurser, hvis 
der er interesse for det. Hvis der er nogen, der har nogle ønsker 
eller ideer, så kontakt Datastuen. 

På motionssiden arbejder vi på et samarbejde med Hørning 
Bordtennisklub. Håber på, at vi evt kan få en formiddagstid i 
Hallen i næste sæson. 

Så også lidt hjernegymnastik.  Vi arbejder på, at få et samarbejde i 
gang med den lokale skakklub. Det kunne være en rigtig god 
aktivitet for mange, især for enlige mænd. Har man ikke spillet 
skak før, er det måske ikke for sent at lære det. 

Sidste forår startede vi endnu en ny aktivitet. ”Pigefrokost”. Det 
har været en stor succes. Den er fortsat på programmet, og er 
fastsat til ca. en gang i kvartalet. Næste gang er den 20. marts, og 
der er der allerede venteliste. 



Der arbejdes på, at etablere en tilsvarende mandefrokost, som vi 
forestiller os kunne foregå i Cafeen på Præstehaven. Vi håber på, 
at det lykkes, da der er mange regler for lån af lokalet. 

Vores Demens cafe, har ikke været i funktion det seneste års tid, 
da der manglede deltagere. 

Vi arbejder nu på at oprette en pårørendegruppe for Demens. Det 
er et langt sejt træk. Hvordan finder vi dem? Vi håber det lykkes. 

Og som noget nyt, vil vi i august måned, forsøge at lave et 
velkomstmøde for årets nye medlemmer i Ældresagen i Hørning. 

Arbejdet med at få lavet nyt program for næste sæson, efterår 
2024 og forår 2025, er i fuld gang, og forventes klar i starten af 
juni måned. Udvalget giver udtryk for, at der kommer mange 
spændende ting, så vi glæder os. Det kommer på hjemmesiden, 
men selvfølgelig også, som sædvanlig i en trykt udgave. 

Vi har i efteråret modtaget en donation fra Middelfart Sparekasses 
Fællespulje på kr. 10.000.  Donationen har vi fået, bl.a.fordi en af 
vores medlemmer har anbefalet os. Vi vil gerne bruge pengene på 
et særligt arrangement for medlemmerne, så det arbejder vi stadig 
på. Vi håber på, at det evt. bliver i maj måned 2025. Vi siger stor 
tak til dem der har anbefalet os til Donationen. 

 

  

 


